

VITACREME B12®



Cutaneous tissue regenerative cream with vitamin B12 Crème régénératrice des tissus cutanés avec vitamine B12

An exceptional 24 Hours skin care for all skin types, especially the dry to very dry skin, uncomfortable and dehydrated, to effectively prevent signs of ageing, the loss of cutaneous elasticity and suppleness. Its precious moisturizing, structuring and anti-free radical substances help these highly delicate skin types not to bear prematurely the visible signs of passing time. Its rich and generous texture re-plumps the skin, moisturizes the top layers of the epidermis and nourishes by bringing the emollients and lipids necessary to its vitality. Regenerates and soothes damaged and stressed skin. After a prolonged exposure to the sun, relieves the burning's sensation and accelerates the normalisation of the skin. The skin recovers a distinctive comfort and velvetiness, a unique transparency and radiance. For an intensive radiant programme, before the cream apply ANTI-AGEING SERUM of Vitacreme B12 skincare line.

Application: Every morning and evening, apply on thoroughly cleansed and toned face and neck. Massage with delicate circular motions until completely absorbed. For an intensive radiant programme, before the cream, apply ANTI-AGEING SERUM of the Vitacreme B12 skincare line.

Soin exceptionnel 24 Heures pour tous les types de peau, particulièrement les peaux sèches à très sèches, inconfortables et déshydratées, pour prévenir efficacement les signes de vieillissement, la perte d'élasticité et de souplesse cutanées. Ses précieuses substances hydratantes, structurantes et anti-radicalaires aident les types de peau fragiles à ne pas accuser prématurément les signes visibles du temps. Sa texture riche et généreuse re-pulpe la peau, hydrate les couches supérieures épidermiques et nourrit en apportant les émoullients et les lipides nécessaires à sa vitalité. Régénère et apaise les peaux abîmées et stressées. Après une exposition prolongée au soleil, soulage la sensation de brûlure et accélère la normalisation de la peau. La peau retrouve un confort et un velouté incomparables, une transparence et radiance uniques. Pour un programme resplendissant intensif, appliquer précédemment le SERUM ANTI-AGE de la ligne de soins Vitacreme B12.

Mode d'emploi : Le matin et le soir, appliquer sur le visage et le cou soigneusement nettoyés et tonifiés. Masser délicatement par mouvements circulaires jusqu'à complète absorption. Pour un programme resplendissant intensif, appliquer précédemment le SERUM ANTI-AGE de la ligne de soins Vitacreme B12.

Retail Size : 50 ml - 1.76 fl.OZ. Tube in box
Sample Size : 3 ml - 0.1 fl.OZ. Tube

Made in Switzerland

Distributed by

OPTIMA COSMETIC
CH-1038 BERCHER - SWITZERLAND

Manufactured by FCC - FRAGRANCES, COSMETICS & CONSULTING - CH-1860 AIGLE - SWITZERLAND

VITACREME B12®



Cutaneous tissue regenerative cream with vitamin B12 Crème régénératrice des tissus cutanés avec vitamine B12

Main Ingredients :

Corn Oil / Huile de Maïs (Zea Mays)

Corn Oil is rich in essential fatty acids which have the cosmetic properties: decrease of the transepidermic water loss, increase in the tolerance of the skin with the U.V., improve the peripheral micro-circulation, help the renewal of the keratinised surface cells, regulate the sebaceous secretion, helps to preserve an optimal degree of moisturization and flexibility of the skin. Ideal for aged, tired, stressed and dry skins.

L'huile de maïs est riche en acides gras essentiels aux propriétés suivantes: diminuent la perte du contenu hydrique de la peau, accroissent la tolérance de la peau aux U.V., améliorent la micro-circulation périphérique, normalisent la sécrétion sébacée, aident à conserver une hydratation optimale des couches supérieures de l'épiderme, aident à maintenir la souplesse et élasticité de la peau. Idéale pour les peaux matures, stressées et sèches.

Salicylic Acid / Acide Salicylique

Salicylic Acid has anti-microbial, keratolytic and skin renewal promoting properties. It is used to treat many skin disorders, such as acne, psoriasis, seborrheic dermatitis of the skin.

L'Acide Salicylique possède des propriétés antibactériennes, kératolitiques et stimules du processus de renouvellement de la peau. Il est incorporé dans des soins de différents problèmes cutanés : acné, psoriasis, dermatites.

Cyanocobalamin (Vitamin B12) / (Vitamine B12)

The pharmacological studies have shown that vitamin B12, when applied in percutaneous application, increases the elasticity of tissue by promoting the reorganization of the network of elastin fibres and the production of collagen fibres, thin and regular. This action has the overall effect of "rejuvenation of the skin". The results of these pharmacological studies have been corroborated by clinical tests conducted on VITACREME B12 products: very significant reduction of wrinkles and folds of skin, significant improvements in elasticity and suppleness of the skin, significant correction of dry skin.

Les études pharmacologiques ont démontré que la vitamine B12, en application percutanée, augmente l'élasticité des tissus en favorisant la réorganisation du réseau de fibres d'élastine et la production de fibres de collagène minces et régulières. Cette action se traduit globalement par un « rajeunissement visible de la peau ». Les résultats de ces études pharmacologiques ont été corroborés par les tests cliniques effectués sur des produits VITACREME B12 : diminution très significative des rides et des plis de l'épiderme, importante amélioration de l'élasticité et de la souplesse de la peau, correction significative de la sécheresse de la peau.

E255-INGREDIENTS: WATER (AQUA), CORN (ZEA MAYS) OIL, GLYCERYL STEARATE, OCTYLDODECANOL, CAPRYLIC/CAPRIC TRIGLYCERIDE, CETEARYL ALCOHOL, GLYCERIN, STEARETH-2, STEARETH-20, TOCOPHEROL, SALICYLIC ACID, CYANOCOBALAMIN, TRIETHANOLAMINE, CETYL PHOSPHATE, DISODIUM EDTA, CARBOMER, BHA, DMDM HYDANTOIN, IODOPROPYNYL BUTYLCARBAMATE, FRAGRANCE (PARFUM), BENZYL SALICYLATE, LINALOOL, LIMONENE, BENZYL BENZOATE, BUTYLPHENYL METHYLPROPIONAL, GERANIOL, CITRONELLOL, CITRAL, COUMARIN, HYDROXYISOHEXYL 3-CYCLOHEXENE CARBOXALDEHYDE.

Made in Switzerland

Distributed by

OPTIMA COSMETIC

CH-1038 BERCHER - SWITZERLAND

Manufactured by FCC - FRAGRANCES, COSMETICS & CONSULTING -CH-1860 AIGLE - SWITZERLAND